

Məqalələr

2023

Süleyman Rəhimov (1900-1983) [Mətn]: Qarabağın görkəmli simaları //İqtisadiyyat.- 2023.- 5-10 may.- S.8.

2022

Adilova, Dilarə. Süleyman Rəhimovun povestlərində müharibə mövzusu [Mətn]: ("Qardaş qəbri" və "Medalyon" povestləri əsasında) /D.Adilova //Azərbaycan ədəbiyyatşünaslığı / AMEA, Nizami Gəncəvi adına Ədəbiyyat İnstitutu.-2022.- №2.- S.112-117.

Qaragözova, Elnarə. Sosrealizm: Azərbaycan modeli-Süleyman Rəhimov [Mətn] /E. Qaragözova //Ədəbiyyat qəzeti.- 2022.- 22 yanvar.- S.12.

Rəsulova, Ədalət. Zamanın hüdudlarını aşan sənətkar [Mətn] /Ə.Rəsulova //525-ci qəzet.- 2022.- 16 iyul.- S.19.

2020

"Qarabağın məşhur müəllimləri" [Mətn] //Azərbaycan müəllimi. - 2020.- 6 noyabr. - S.11.

Mehdi, Qərib. (Mehdiyev Qərib Qasım oğlu) Göygöl səfəri [Mətn]: Xatirədən parçalar /Q. Mehdi //Ədəbiyyat qəzeti.- 2020.- 8 avqust.- S.22-23.- Müəllifin Süleyman Rəhimov haqqında xatirələri.

Rəhimovlu, Musa (Quliyev) Xalq yazıçısı Süleyman Rəhimov haqqında xatirələrim [Mətn] /M.Rəhimovlu //Respublika.-2020.- 26 iyul.- S.6.

Rəhimovlu, Musa (Quliyev) Qüdrətli fikir və söz bahadırı: yaddaşımdakı Süleyman Rəhimov [Mətn] /M.Rəhimovlu //525-ci qəzet.-2020.- 17 iyun.- S.23.

Yusifli, Vaqif Əziz oğlu. "Azərbaycan nəsrinin ağır artilleriyası" [Mətn]: Süleyman Rəhimov-120. "Köhnə kişilər" silsiləsindən /V.Yusifli //Ədəbiyyat qəzeti.- 2020.- 14 mart.- S.10;11.

2019

Baxşəliyeva, İlhamə. Azərbaycan romanında milli inqilabçı obrazı- Şamo [Mətn] /İ.Baxşəliyeva //Filologiya məsələləri / AMEA, M.Füzuli adına Əlyazmalar İnstitutu.- 2019.- №4.- S.294-302 .

Fərəcov, Savalan. Görkəmli yazıçı və ictimai xadim [Mətn]: 11 oktyabr Süleyman Rəhimovun xatirə günüdür /S.Fərəcov //Mədəniyyət.- 2019.- 11 oktyabr.- S.1; 6.

Sultanova, Sevdə. Ekranlaşdırılmış ədəbi əsərlər [Mətn] /S. Sultanova //Ədəbiyyat qəzeti.- 2019.- 21 sentyabr.- S.31.- Süleyman Rəhimovun "Mehman" povesti əsasında çəkilmiş "Qanun naminə" filmi haqqında.

2018

Dadaşov, Aydın Ərşad oğlu. "Mehman" ekrana necə gəldi? [Mətn]: S.Rəhimovun kinodakı tək əsəri... /A.Dadaşov //Qobustan: Sənət toplusu.- 2018.- №2.- S.54-56.

Həşimov, Əli. Məşrutə hərəkətindən bəhs edən iki tarixi povest [Mətn]: Mirzə İbrahimovun "Fırtına quşu", Süleyman Rəhimovun "Məhtaban" əsərləri haqqında /Ə.Həşimov //Xəbərlər: İctimai və humanitar elmlər seriyası / AMEA, Naxçıvan bölməsi.- 2018.- №1.- S.210-215.

Qaraoğlu, Fazil. Tarixdə iz buraxanlar: Süleyman Rəhimov [Mətn] /F.Qaraoğlu //Bakı Xəbər.- 2018.- 31 yanvar.- S.13.

Rəsulova, Ədalət. Süleyman Rəhimov [Mətn] /Ə. Rəsulova //Olaylar.- 2018.- 9-12 noyabr.- S.13.

Rəsulova, Ədalət. Süleyman Rəhimov [Mətn] /Ə. Rəsulova //Olaylar.- 2018.- 8 noyabr.- S.13.

Rəsulova, Ədalət. Süleyman Rəhimov [Mətn] /Ə. Rəsulova //Olaylar.- 2018.- 6 noyabr.- S.13.

Rəsulova, Ədalət. Süleyman Rəhimov [Mətn] /Ə. Rəsulova //Olaylar.- 2018.- 7 noyabr.- S.13.

2017

Xəlilzadə, Flora Fətulla qızı. Şeh kimi qısa ömür [Mətn] : Və ya ermənilərin niyyəti barədə 1960-cı ildə edilən xəbərdarlıq /F.Xəlilzadə //Kaspi.- 2017.- 1-3 aprel.- S.7.

2016

Qəhrəmanova, Çinarə Məmməd qızı. Bədii əsərlərin dilində dialektizmlərin yeri və mövqeyi [Mətn]: (S.Rəhimovun "Saçlı" romanı əsasında) /Ç.Qəhrəmanova //Elmi xəbərlər: Sosial və humanitar elmlər bölməsi / Sumqayıt Dövlət Universitet.-2016.- C.12, №2.- S.6-10.

2015

Dadaşov, Aydın Ərşad oğlu. Süleyman Rəhimov ədəbiyyatı ekranda: [Mətn] Süleyman Rəhimov - 115 /A.Dadaşov //Kredo.-2015.- 3 iyul.- S.3; 15.

Süleyman Rəhimovun 115 illiyinə həsr edilmiş dəyirmi masa [Mətn] //Mədəniyyət.- 2015.- 20 mart.- S. 12.

Yusifli, Vaqif Əziz oğlu. Unudulmayan Süleyman Rəhimov [Mətn] Görkəmli yazıçımızın 115 illiyinə /V.Yusifli //525-ci qəzet.- 2015.- 4 aprel.- S.30.

2014

Eminov, Allahverdi İsgəndər oğlu. Yaradıcılıq səngərdir: [Mətn] Süleyman Rəhimovu xatırlayarkən /A.Eminov //Kaspi.- 2014.- 2-4 avqust.- S.16.

Məmmədova, Əfsanə İman qızı. XX əsr Azərbaycan bədii ədəbiyyatında işlənən toponimlər [Mətn] /Ə.İ.Məmmədova (S.Rəhimovun "Şamo" romanı əsasında) //Dil və ədəbiyyat: Beynəlxalq elmi-nəzəri jurnal.- 2014.- №1 (89). - S.130-132.

Rəhimov, Aqil Süleyman oğlu. Ömrün zirvəsi... [Mətn] /A.S.Rəhimov //525-ci qəzet.- 2014.- 14 fevral.- S. 4.

2013

Kərimova, Safura. S.Rəhimovun "Minnətsiz çörək" əsərinin təhlilinə yeni yanaşma [Mətn] /S.Kərimova //Azərbaycan dili və ədəbiyyatı tədrisi: jurnal.-2013.- №1.- S.38-39.

Kərimova, Safura. S.Rəhimovun "Minnətsiz çörək" əsərinin təhlilinə yeni yanaşma [Mətn] /S.Kərimova //Azərbaycan dili və ədəbiyyatı tədrisi: jurnal .-2013.- №1.- S.38-39.

Məsimov, Tahir. Süleyman Rəhimovun "Saçlı" romanında obrazlar sistemi [Mətn] /T.Məsimov //Filologiya məsələləri / AMEA, M.Füzuli adına Əlyazmalar İnstitutu.-2013- №9.- S.444-448.

Seyidov, Mir Cəfər. "Yazdığımız romanı özümüzdən başqa heç kəs oxumur": [Mətn] "Yenidən Mir Cəlal Paşayev, Süleyman Rəhimov, Bayram Bayramov, Mirzə İbrahimov kimi yazıçılar yetişməyəcək" /M.C.Seyidov; müsahibə apardı Q. Xaçınçaylı //Həftə içi.- 2013.- 17 aprel.- S. 8.

2011

Daşdəmirli, Ədalət. Atamın ən böyük arzusu müəllim olmaq idi [Mətn] : Xalq yazıçısı Süleyman Rəhimovun oğlu Şamə Arifin atası ilə bağlı xatirələri /Ə.Daşdəmirli //Azərbaycan müəllimi.- 2011.- 28 oktyabr.- S.6-7.

Qənbər, Nurəddin. Ən qiymətli yadigar [Mətn] : sənədli hekayə /N. Qənbər //Ədalət.-2011. - 14 aprel. - S. 7.- Görkəmli ədib, xalq yazıçısı, Sosialist Əməyi Qəhrəmanı - Süleyman Rəhimovun unudulmaz xatirəsinə hörmət və ehtiramla.

2010

Süleyman Rəhimov – 110

Əbilov, İ. Ədəbiyyatımızın Dədə Qorqudu / İmamverdi Əbilov // Azərbaycan. – 2010. – № 3. – S.107–111.

Əlişanoğlu, Tehran. (Mustafayev Tehran Əlişan oğlu) Ən böyük abidə əsərləridir: Süleyman Rəhimov-110 [Mətn] /T.Əlişanoğlu //Ədəbiyyat qəzeti.-2010.- 19 mart.- S.4.

Əsgər, Məhəddin. Şəxsiyyətin bütövlüyü: Süleyman Rəhimov-110 [Mətn] /M.Əsgər //Ədəbiyyat qəzeti.-2010.- 19 mart.- S.4.

Hacızadə, Nəhid Rəhim oğlu. O illərin işığı Xatirələr, duyğular [Mətn] /N.Hacızadə //Azərbaycan: jurnal.- 2010.- №9. - S.141-151.

Qasımov, Həmalay. Ustad sənətkarın şah əsəri: Süleyman Rəhimov - 110 [Mətn] /H.Qasımov //Xalq qəzeti.- 2010.- 22 oktyabr.- S. 7.

Quliyev, Musa. Dağ əzəmətli söz ustadı ilə unudulmaz görüşlər [Mətn] /M.Quliyev //525-ci qəzet.- 2010.- 18 may. - S.7.

Rəhimov, Süleyman Hüseyn oğlu. Xalq yazıçısı Süleyman Rəhimov : Nəhayət, Azərbaycan xalqının lideri gəldi [Mətn] /S.Rəhimov //Respublika.-2010.- 20 may.-S. 2.

2009

Xəlilzadə, Flora. Bənzərdi qocaman bir dağa / F. Xəlilzadə // Yazıçılar təşkilatının rəhbərləri. – Bakı, 2009. – S.37–44; Azərbaycan. – 2009. – 27 fevral. – S. 7.

Şahsevənlı, Z. Dədə Süleyman dünyası / Z.Şahsevənlı // Günay. – 2006. – 14 yanvar. – S. 10.

2005

Rəhimov, Aqıl. Azərbaycan Respublikasının Prezidenti zati-aliləri cənab İlham Əliyevə: [Süleyman Rəhimovun evmuzeyinin yaradılması ilə əlaqədar Bakı Şəhər İcra Hakimiyyətinə müvafiq tapşırıqlar verməsi ilə bağlı yazıcının ailəsinin təşəkkür məktubu] / A. Rəhimov // Azərbaycan. – 2005. – 18 oktyabr. – S. 1.

2000

Süleyman Rəhimov – 100

Süleyman Rəhimovun 100 illik yubileyinin keçirilməsi haqqında: Azərbaycan Respublikası Prezidenti Heydər Əliyevin Sərəncamı. 11 mart 2000-ci il // Azərbaycan. – 2000. – 12 mart.

Aslan, Knyaz. Xalq yazıçısı Süleyman Rəhimovun həyat və yaradıcılığında kitab, kitabxana və mütaliə məsələləri / K. Aslan // Kitabxanaşünaslıq və biblioqrafiya. – 2000. – № 1. – S.45–63.

Xəlilzadə, Flora. Bənzərdi qocaman bir dağa o... / F. Xəlilzadə // Azərbaycan. – 2000. – 29 sentyabr. – S. 4.

Kələntərli, Kələntər. Azman sənətkar / K. Kələntərli // Xalq qəzeti. – 2000. – 1 dekabr. – S.5

Qasımzadə, İntiqam. Sözü də özü kimi möhtəşən sənətkar / İ. Qasımzadə, Şamo Arif // Azərbaycan. – 2000. – № 3. – S.158–168.

Quliyev, Həsən. Süleyman Rəhimov: yaxından və uzaqdan / H. Quliyev // Azərbaycan. – 2000. – № 8. – S.149–152. Süleyman Rəhimov 140

Laçınlı, Ağə. “Palıd və qaratikan” yenidən işləndi: “Uğundu”nun oxunuşu: yaddaşa yazılanlardan / A. Laçınlı // Ulduz. – 2000. – № 3. – S.48–53.

Sərxanlı, Səyavuş. Dağlar – onun, o – dağların yaraşığı... / S. Sərxanlı // Qobustan. – 2000. – № 4. – S. 23–24.

Süleyman Rəhimovun yubileyinə hazırlıq // Azərbaycan. – 2000. – 24 mart. – S. 1.

Şərif. Salam Dədə Süleyman / Şərif // Yeni Azərbaycan. – 2000. – 7 oktyabr.

Teymur, Maarif. “...Yəqin ki, bu məktublar bir gün dərc olunar...: Onda görərlər ki, mən səni nə qədər incitmişəm...”: [məqalədə yazıçı S.Rəhimovun tənqidçi, ədəbiyyatşünas Əziz Şərifə göndərdiyi məktublar verilmişdir] / M. Teymur, Sabir Əmirov // Azərbaycan. – 2000. – № 8. – S. 152–156.

Yusifli, Yunis. Gələcəyin yazıçısı Süleyman imiş / Y. Yusifli // Xalq qəzeti. – 2000. – 25 oktyabr. – S. 5.

1997

Qocayev, Mürsəl. Süleyman Rəhimov: ömürdən anlar / M. Qocayev // Azərbaycan müəllimi. – 1997. – 27 mart.

1996

Vahabzadə, Bəxtiyar. Dədə Süleyman / B. Vahabzadə // Ədəbiyyat qəzeti. – 1996. – 19 aprel.

1994

Rüstənzadə, Aytən. Qəhrəmanlıq ənənələrinin təcəssümü: [“Şamo” romanı və qəhrəmanlıq ənənələri haqqında] / A. Rüstənzadə // Mədəni-maarif. – 1994. – № 1–2. – S.26–27.

1991

Aslanov, Aslan. Kişi ağlayışı / A. Aslanov // Ədəbiyyat qəzeti. – 1991. – 20 dekabr. – S. 8.

Tağıyev, Ş. Xatirə: [Süleyman Rəhimovun “Şamo” əsərinin səhnələşdirilməsi ilə bağlı xatirə] / Ş. Tağıyev // Qobustan. – 1991. – № 4. – S. 53–56.

1990

Süleyman Rəhimov – 90

Abdullayev, Mikayıl. Xalq yazıçımız / M. Abdullayev // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1990. – 19 oktyabr. – S.5.

Bağirov, Tofiq. Unudulmaz görüşlər / T. Bağirov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1990. – 3 avqust. – S.8.

Cəfərov, Nizami. Həqiqətdən əfsanəyə / N. Cəfərov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1990. – 19 oktyabr. – S.4.

Əmirova, Minəxanım. Ömür salnaməsi: [“İşıq” nəşriyyatı tərəfindən Süleyman Rəhimovun ədəbi irsinin tükənməz xəzinə olduğunu göstərən fotoalbomun hazırlanması haqqında] / M. Əmirova // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1990. – 19 oktyabr. – S.5.

Hüseynov, Mikayıl. Ömrümün son günlərində: [Süleyman Rəhimovun ictimai fəaliyyəti haqqında] / M. Hüseynov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1990. – 27 aprel. – S. 7.

Qasımsadə, Qasım. Sənətin siqləti, ocağın odu / Q. Qasımsadə // Azərbaycan. – 1990. – № 3. – S.127–132.

Süleyman Rəhimov – 90 // Azərbaycan. – 1990. – № 3. – S. 126. 978.

Yusifli, Vəqif. Unudula bilməz / V. Yusifli // Ulduz. – 1990. – № 4. – S.82–84.

1989

Babayeva, Ələviyyə. Ölməzlik dünyası / Ə. Babayeva // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1989. – 31 mart. – S. 8.

1988

Həşimov, Əliheydər. S.Rəhimov uşaq tərbiyəsində ananın rolu haqqında / Ə. Həşimov // Azərbaycan qadını. – 1988. – № 10. – S. 20.

1987

Şərif, Hüseyn. Unudulmaz günlər: Xeyirxah insan, gözəl yazıçı / H. Şərif // Azərbaycan. – 1987. – № 7. – S. 165–171.

1986

Xəlilov, Q. Dağ vüqarlı sənətkar / Qulu Xəlilov // Azərbaycan. – 1986. – № 6. – S. 183–189.

1985

Abbaszadə, Hüseyn. “Portret cizgiləri” silsiləsindən: Xalq adamı; Bala dərdi; Qayğı; Sənətkarlıq məktəbi; İki yubiley; İməcilikdə: [yazıçı haqqında xatirələr] / H. Abbaszadə // Azərbaycan. – 1985. – № 12. – S.137–149.

Həsənov, Orucəli. Ucalıq /O. Həsənov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1985. – 22 mart. – S. 7.

İbrahimov, Mirzə. Köklərə bağlı / M. İbrahimov // Azərbaycan. – 1985. – № 3. – S.147. (Ədəbi etüdlər).

1984

Hüseynova, Teyyubə. S.Rəhimovun əsərlərində siyasət problemi / T. Hüseynova // Azərbaycan məktəbi. – 1984. – № 2. – S. 7–11.

1983

Əfəndiyev, İlyas. Bir yay axşamı: [vəfatı ilə əlaqədar] / İ. Əfəndiyev // Azərbaycan. – 1983. – № 11. – S.95.

Əliyev, Məmmədhüseyn. Onun sənəti və ədəbiyyatı / M. Əliyev // Azərbaycan. – 1983. – № 11. – S. 96.

Hüseynova, Teyyubə. S.Rəhimovun əsərlərində vətənpərvərlik tərbiyəsi / T. Hüseynova // Azərbaycan məktəbi. – 1983. – № 5. – S.10–12. 955.Süleyman Rəhimov: [nekroloq] // Azərbaycan. – 1983. – № 11. – S. 93–94.

1981

Əsrin yaşıdı: [“Sovetskiy pisatel” nəşriyyatında S.Rəhimov haqqında buraxılmış eyniadlı kitab (“Вровень с веком”) haqqında] // Bakı. – 1981. – 7 sentyabr.

Hüseynova, Teyyubə. S.Rəhimovun əsərlərində dostluq və yoldaşlıq tərbiyəsi haqqında / T. Hüseynova // V.İ.Lenin adına API-nin əsərləri. – Bakı, 1981. – № 4. – S. 11–12

Hüseynova, Teyyubə. S.Rəhimovun əsərlərində təbiəti mühafizə məsələləri / T. Hüseynova // Azərbaycan təbiəti. – 1981. – № 4. – S.14–17.

1980

Süleyman Rəhimov – 80

Yazıçı S.Rəhimovun Xalqlar Dostluğu ordeni ilə təltif edilməsi haqqında: SSRİ Ali Soveti Rəyasət Heyətinin Fərmanı. Moskva, 21 mart 1980-cı il // Kommunist. – 1980. – 22 mart. – S. 1.

Abbaszadə, Hüseyn. Sənətkarlıq məktəbi / H. Abbaszadə // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 21 mart. – S. 6.

Abdullayev, Cəlal. İstedadın bənzərsizliyi / C. Abdullayev // Azərbaycan müəllimi. – 1980. – 21 mart.

Axundova, Şəfiqə. Onun könül rübabı / Ş. Axundova // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 21 mart. – S. 7.

Azərbaycan Yazıçılar İttifaqının idarə heyəti: [təbrik] // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 21 mart. – S. 6.

Bayramov, Bayram. Böyük sənətin yolu ilə / B. Bayramov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 21 mart. – S. 7.

Böyük fikirləri və duyğuları əks etdirən əsərlər: S.Rəhimovun 80 illiyinə həsr olunan ədəbi-bədii yığıncaq: [M.F. Axundov adına Opera və Balet Teatrında] // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 28 mart. – S.1; Kommunist. – 1980. – 26 mart; Bakı. – 1980. – 26 mart; Azərbaycan gəncləri. – 1980. – 27 mart.

Cəfər, Məmməd. Nəsrimizin ağsaqqalı: sənətkar və zaman / M. Cəfər // Kommunist. – 1980. – 22 mart. 927.Əhmədov, A. Nəsrimizin ağsaqqalı / A.Əhmədov // Sovet kəndi. – 1980. – 22 mart.

Əliyeva, İfrat. Həmişəcavan sənətkar / İ. Əliyeva // Bakı. – 1980. – 22 mart.

Əylisli, Əkrəm. Dünyamızın mənəvi xəritəsində / Ə. Əylisli // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 4 aprel. – S. 6.

Əzimzadə, Yusif. Təmənnəsiz xidmətin nümunəsi / Y. Əzimzadə // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 4 aprel. – S.6.

Həmidova, H. Dünyanı gözən kitablar: [əsərlərinin nəşri haqqında] / H.Həmidova // Bakı. – 1980. – 22 mart.

Xəlilov, Qulu. Azərbaycan ədəbiyyatının ağır artilleriyası Qulu Xəlilov // Azərbaycan gəncləri. – 1980. – 23 mart.

Xəlilzadə, Flora. Yazıçılıq da müəllimlikdir / F. Xəlilzadə // Azərbaycan müəllimi. – 1980. – 21 mart.

Kazımov, Z. Müəllim ləyaqəti, müəllif qüdrəti / Z.Kazımov // Azərbaycan müəllimi. – 1980. – 21 mart.

Qasımov, İmran. Dağ əzəməti / İ. Qasımov // Kommunist. – 1980. – 22 mart. – S.3.

Qənbərov, Məmməd. Əsərlərin bəyaz işığında / M. Qənbərov // Bakı. – 1980. – 22 mart.

Qoca, Xeyrəddin. Yeri görünür / X. Qoca // Dan ulduzu. – 1980. – 27 iyul.

Quliyev, Həsən. Epopeyanın lövhələri / H. Quliyev // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 21 mart. – S.6.

Quliyev, Həsən. Süleyman Rəhimovun sənət dünyası / H.Quliyev // Ulduz. – 1980. – № 4. – S. 28–30.

Nəzərli, S. Zəhmətkeş ədib / S.Nəzərli // Kitablار aləmində. – 1980. – № 1. – S. 34–37.

Seyidov, Yəhya. Realizmin təntənəsi / Y. Seyidov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 21 mart. – S. 6–7.

Süleyman babanın “Söz dağı”: [əmək qəhrəmanları haqqında] // Göyərçin. – 1980. – №3. – S.7–8.

Tretyakov, İvan. Zəhmətkeş istedad / İ. Tretyakov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1980. – 4 aprel. – S.6.

Yubilyara həsr olunur: [Naxçıvanda və Stepanakertdə 80 illiyi ilə bağlı tədbir keçirilmişdir] // Kommunist. – 1980. – 22 mart. – S.3.

1979

QasıMZadə, İntiqam. Yorulmayan barmaqlar: Xalq yazıçısı Süleyman Rəhimov yeni əsərini Sona Rəhimovaya diktə edir / İ. QasıMZadə // Azərbaycan qadını. – 1979. – № 1. – S. 9.

Quliyev, Çarkəz. S.Rəhimovun publisistikasında xalq yaradıcılığına münasibət məsələsi / Ç. Quliyev // S.M.Kirov adına ADU-nun elmi əsərləri. Jurnalistika seriyası. – 1979. – № 1. – S. 62–64.

Quliyev, H. Epopeyanın sonu: [“Şamo” romanı haqqında] / H.Quliyev // Azərbaycan. – 1979. – № 11. – S. 114–120.

Mohinder, P.V. Əziz Süleyman Rəhimov: [Hindistandan məktub] / Paul Verməni Mohinder // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1979. – 11 may. – S. 5.

1978

Fars dilində: [S.Rəhimovun “Aynalı” romanının Təbrizdə fars dilində ayrıca kitab şəklində çapdan çıxması haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1978. – 17 iyun. – S. 7.

Quliyev, Çarkəz. Yazıçı və folklor / Ç. Quliyev // S.M. Kirov adına ADU-nun elmi əsərləri. Dil və ədəbiyyat seriyası. – 1978. – № 5. – S. 65–69.

Məhərrəmov, Bəşir. S.Rəhimov yaradıcılığında tərbiyə məsələləri / B. Məhərrəmov, Teyyubə Hüseynova // Azərbaycan məktəbi. – 1978. – № 3. – S. 34–37.

Seyidov, Yəhya. Epikliyin imkanları: [“Şamo” romanı haqqında] / Y. Seyidov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1978. – 17 iyun. – S. 6.

1977

Quliyev, Çarkəz. “Şamo” epopeyası və xalq yaradıcılığı / Ç. Quliyev // S.M.Kirov adına Azərbaycan Dövlət Universitetinin elmi əsərləri. Dil və ədəbiyyat seriyası. – 1977. – № 1. – S. 37–41.

Yusifli, Vaqif. Epik romanların tədqiqi: [Y.Seyidovun “Süleyman Rəhimovun romanları” adlı monoqrafiyası haqqında] / V.Yusifli // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1977. – 5 mart. – S. 7.

1976

Abdullayeva, S. S.Rəhimovun “Saçlı” romanı rus ədəbi tənqidində: [xülasə] / S.Abdullayeva // S.M.Kirov adına ADU-nun Elmi Əsərləri. Dil və ədəbiyyat seriyası. – 1976. – № 6. – S. 34–35.

Ağayev, Əjdər. Yaradıcı zəhmətin şöhrəti: [S.Rəhimova “Sosialist Əməyi Qəhrəmanı” fəxri adının verilməsi haqqında] / Ə. Ağayev // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1976. – 21 fevral. – S. 6.

Azərbaycan Yazıçılar İttifaqının İdarə Heyəti: görkəmli sənətkarımız, əziz dostumuz Süleyman Rəhimov: [“Sosialist Əməyi Qəhrəmanı” fəxri adının verilməsi münasibətilə] // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1976. – 21 fevral. – S. 6.

Cəfərzadə, Əzizə. Əsrimizin yaşıdı: [Xalq yazıçısı S.Rəhimovun “Sosialist Əməyi Qəhrəmanı” adı alması haqqında] / Ə. Cəfərzadə // Azərbaycan qadını. – 1976. – № 2. – S. 4.

Əliyeva, Dilarə. Ədəbiyyatımızın qəhrəmanı: [anadan olmasının 75 illiyi münasibətilə] / D. Əliyeva // Sovet Gürcüstanı. – 1976. – 20 mart.

Qədirzadə, Salam. İki Süleyman, iki qəhrəman: [Süleyman Rüstəm və Süleyman Rəhimova dostluq şarjı] / S.Qədirzadə // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1976. – 31 iyul. – S. 8.

Qədirzadə, Salam. Məhəbbət çiçəkləri: [S.Rəhimova ithaf] / S. Qədirzadə // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1976. – 20 mart. – S. 5.

Quliyev, C. Xalqın müdrik sənətkarı / C.Quliyev // Azərbaycan gəncləri. – 1976. – 19 fevral.

1975

Süleyman Rəhimov – 75

Yazıçı S.H.Rəhimova Sosialist Əməyi Qəhrəmanı adı verilməsi haqqında: SSRİ Ali Soveti Rəyasət heyətinin fərmanı // Azərbaycan. – 1975. – № 12. – S. 8; Kommunist. – 1975. – 5 dekabr.

Kedrina, Zoya. Sənətkar hünəri / Zoya Kedrina // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1975. – 29 mart. – S. 2, 14-15.

Quliyev, Çarkəz. Süleyman Rəhimovun əsərlərində adət-ənənələrə dair / Ç. Quliyev // S.M.Kirov adına ADU-nun Elmi Əsərləri. Dil və Ədəbiyyat seriyası. – 1975. – № 5. – S. 69–74.

Nəcəfova, M. Süleyman Rəhimov / M.Nəcəfova, R.Sadıqova // Kitabxana işçisinə kömək. – 1975. – № 1. – S. 87–97.

Rəşidov, Şərəf. Əziz dostum və qardaşım Süleyman Hüseyn oğlu Rəhimova: [məktub] / Ş. Rəşidov // Azərbaycan. – 1975. – № 3. – S. 13.

Seyidov, Yəhya. “Şamo” haqqında / Y. Seyidov // Azərbaycan. – 1975. – № 1. – S. 186–197.

Süleymanov, Nəriman. Bahar suları / N. Süleymanov // Pioner. – 1975. – № 3. – S. 8–9. 886.Şabanov, Ş. Bədii dildə emosional-ekspressiv sözlər: [“Şamo” romanı əsasında] / Şaban Şabanov // S.M.Kirov adına ADU-nun elmi əsərləri. Dil və ədəbiyyat seriyası. – 1975. – № 4. – S. 43–48.

Vəliyev, Əli. Ədəbiyyatımızın iftixarı / Ə.Vəliyev // Azərbaycan. – 1975. – № 3. – S. 14–18.

Yusifov, Ənvər. Əsrimizin yaddaşı / Ənvər Yusifov // Azərbaycan. – 1975. – № 3. – S. 19–22.

Zamanov, Abbas. Əsrimizin yaşıdı / A. Zamanov // Qabaqcıl. – 1975. – 27 mart; Məhsul. – 1975. – 5 aprel.

Zeynallı, Ə. S.Rəhimovun romanlarının tədqiqi / Ə.Zeynallı // Azərbaycan SSR EA-nın Xəbərləri. Ədəbiyyat, dil və incəsənət seriyası. – 1975. – № 4. – S. 134–136.

1974

Bağirov, Əbdülhəmid. Süleyman Rəhimovun dili və üslubu haqqında qeydlər / Əbdülhəmid Bağirov // S.M.Kirov adına ADU – nun Elmi əsərləri: Dil və ədəbiyyat seriyası. – 1974. – № 1. – S. 30–39.

Xəlilov, Qulu. Bir igidin ömrü: [Azərbaycan jurnalının 1974-cü il 2-6-cı nömrələrində dərc edilən “Şamo” romanının 4- cü cildi haqqında] / Q. Xəlilov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1974. – 5 dekabr. – S. 14–15.

İbrahimov, Mirzə. Əsrin övladları: [“Şamo” romanı haqqında] / M. İbrahimov // Azərbaycan. – 1974. – № 6. – S. 183–187.

Qasimov, P. Bədii publisistika və sənətkarlıq: [F.Mehdinin “Azərbaycan bədii publisistikasının sənətkarlıq problemləri” adlı kitabında bir sıra yazıçılarla bərabər S.Rəhimovun da “Yanan buludlar” əsərini sənətkarlıq cəhətdən təhlil etməsi haqqında] / P.Qasimov // Müxbir. – 1974. – № 2. – S. 22.

Quliyev, Cahid. S.Rəhimov xalq yaradıcılığı haqqında / C. Quliyev // S.M.Kirov adına ADU-nun Elmi əsərləri. Dil və ədəbiyyat seriyası. – 1974. – № 4. – S. 76–82.

Məmmədova, R. Xalq yazıçısı ilə görüş: [Bakıdakı fizika-riyaziyyat təmayüllü internat məktəbinin müəllim və şagird kollektivi ilə görüşü] / R.Məmmədova // Azərbaycan gəncləri. – 1974. – 19 oktyabr.

Salmanov, Şamil. Müasir realizmin tədqiqi: [S.Rəhimovun realist bir romançı kimi təşəkkülü və yaradıcılığında epik sənət prinsiplərinin inkişafı haqqında] / Ş. Salmanov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1974. – 26 yanvar. – S. 15.

Seyidov, Yəhya. Azərbaycan romanının tədqiqi: [Qulu Xəlilovun “Azərbaycan romanının inkişaf tarixindən” kitabında “Şamo” romanının üslubundan da danışdığı qeyd olunmuşdur] / Y. Seyidov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1974. – 6 iyul. – S.15.

1973

Adilov, M. Bədii dil haqqında qeydlər: [S.Rəhimovun üslubu haqqında 1-ci və 2-ci məqalə] / M.Adilov // Elmi əsərlər. Dil və ədəbiyyat seriyası / ADU. – 1973. – № 5. – S. 10–19; № 6. – S. 32–39.

Əbilov, İmamverdi. Pedaqoji və ədəbi düşüncələr: [S.Rəhimovun “Ata və oğul” povestinin uşaqların təlim və tərbiyəsindəki rolu haqqında] / İmamverdi Əbilov // Azərbaycan. – 1973. – № 10. – S. 188.

Hüseynova, Teyyubə. S.Rəhimovun əsərlərində tərbiyə haqqında / T. Hüseynova // Azərbaycan məktəbi. – 1973. – № 3. – S. 9–13.

Seyidov, Yəhya. Həyatımız və nəsrimiz: [məqalənin “Tənqidin gücü”, “Tükənməz axtarışlar” adlı bölmələrində S.Rəhimovun “Uğundu” və “Kəpəz” povestlərindən söhbət açılmışdır] / Y. Seyidov // Azərbaycan. – 1973. – №1. – S. 134, 140, 153.

Seyidov, Yəhya. Keçilmiş yola bir nəzər: [S.Rəhimovun Moskvada rus dilində çapdan buraxılan əsərlərinin ikicildliyinə daxil edilən “Ata və oğul”, “Öz minnətinə” və “Məhtəban” povestləri haqqında] / Y.Seyidov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1973. – 12 may. – S. 4–5.

Şabanov, Şaban. Bədii dildə obrazlı ifadə vasitələri: [S.Rəhimovun “Şamo” romanı əsasında] / Ş. Şabanov // Elmi əsərlər. Dil və ədəbiyyat seriyası / ADU. – 1973. – № 1. – S. 77–83.

1972

Əliyev, Vaqif. Moskvada nəşr olunmuşdur: [Süleyman Rəhimovun Moskvanın “Xudojestvennaya literatura” nəşriyyatı tərəfindən çapdan buraxılmış “Seçilmiş əsərləri” haqqında] / Vaqif Əliyev // Sovet Gürcüstanı. – 1972. – 22 iyul.

Xalq yazıçısının ikicildliyi: [Moskvada Süleyman Rəhimovun rus dilində ikicildliyinin çap olunması haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1972. – 17 iyun. – S. 11.

Nəbiyev, Bəkir. Gözəllik ondur... deyiblər: [“Qoşqar qızı” romanı haqqında] / Bəkir Nəbiyev // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1972. – 9 sentyabr. – S. 14–15.

“Saçlı” ilə yeni görüş: [S.Rəhimovun eyniadlı romanının 1971-ci ildə Moskvanın “Sovetskiy pisatel” nəşriyyatı tərəfindən 100 min tirajla çapdan buraxılması haqqında] // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1972. – 15 yanvar. – S. 10.

1971

Abdullayeva, Sabir. Rus tənqidi xalq yazıçısının yaradıcılığı haqqında: [görməli rus tənqidçilərindən A.Adalis, Y.Libedinski, K.Zelinski, A.Deyev, Z.Kedrina, L.Antopolski, Q.Levinson, Bibliografiya 125 S.Kozlov, A.Sadovski və S.Vasilyev S.Rəhimovun “Şamo”, “Saçlı” romanları və “Mehman” povesti haqqında] / S.Abdullayeva // Azərbaycan. – 1971. – №12. – S.149–156.

Əsədullayev, S. Müasir nəsrimizin inkişaf meyilləri: [S.Rəhimovun əsərləri haqqında] / S.Əsədullayev // Azərbaycan. – 1971. – № 8. – S. 137–148. 845.Kedrina, Z. Yazıçının rəşadəti / Zoya Kedrina // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1971. – 21 mart. – S.12.

Qasimov, İmran. Azərbaycan yazılı ədəbiyyatında Qaçaq Nəbi və Həcər obrazları: [Xalq yazıçısı S.Rəhimovun Qaçaq Nəbi və Həcərə həsr etdiyi “Aynalı” povesti və “Qafqaz qartalı” romanı haqqında] / İmran Qasimov // Ulduz. – 1971. – № 7. – S. 41–44.

Həsənov, Orucəli. Mənzum roman: [S.Rəhimovun “Şamo” və “Saçlı” romanlarından da bəhs olunmuşdur] / O.Həsənov // Ədəbiyyat və zaman / H.Orucəli. – Bakı, 1971. – S.215–228.

Həsənov, Orucəli. Orijinal povest: [“Medalyon” əsəri haqqında] / O.Həsənov // Ədəbiyyat və zaman / H.Orucəli. – Bakı, 1971. – S. 198–204.

Seyidov, Yəhya. Xalqlar dostluğundan qidalanan qəhrəmanlıq: [“Qafqaz qartalı” romanının 1-ci kitabının çapdan çıxması haqqında] / Y.Seyidov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1971. – 18 dekabr. – S. 12–13.

Seyidov, Yəhya. Partiyalı mövqedən: [“Uğundu” povesti haqqında] / Yəhya Seyidov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1971. – 11 aprel. – S.10.

Şabanov, Şaban. H. S.Rəhimovun “Şamo” romanında dialektizmlər / Ş. Şabanov // M.F.Axundov adına Pedaqoji Dillər İnstitutunun Professor-müəllim heyətinin 1970-ci ilə aid elmi-tədqiqat işlərinin yekunlarına həsr olunmuş elmi sessiyanın materialları. – Bakı, 1971. – S. 93–94.

Talıbzadə, Kamal. Müasir kənd və ədəbiyyatımız: [S.Rəhimovun “Saçlı” romanı haqqında] / K.Talıbzadə // Azərbaycan. – 1971. – № 3. – S. 197.

1970

Süleyman Rəhimov – 70

Yazıçı S.H.Rəhimovun Lenin ordeni ilə təltif edilməsi haqqında: SSRİ Ali Soveti Rəyasət Heyətinin Fərmanı: Moskva, 20 mart 1970-ci il // Kommunist. – 1970. – 21 mart; Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 28 mart. – S. 2; Şərq qadını. – 1970. – 22 mart.

Allahverdi oğlu, P. Baba və nəvələr: [S.Rəhimovun nəvələrinə münasibəti haqqında] / P.Allahverdi oğlu // Azərbaycan gəncləri. – 1970. – 5 may.

Arif, Məmməd. Hamımız sevinirik: [S.Rəhimovun əsərləri haqqında] / M. Arif // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S. 6.

Arif, Məmməd. Xalq çeşməsi / Məmməd Arif // Kommunist. – 1970. – 6 may.

Bağirov, B. Xalq yazıçısı / B.Bağirov // Kirovabad kommunisti. – 1970. – 5 may.

Bağirov, Musa. Ana abidəsi / M. Bağirov // Kommunist. – 1970. – 29 aprel.

Bağirov, Musa. Bədii portret ustası / M. Bağirov // Elmi Əsərlər. Dil və ədəbiyyat seriyası / ADU. – 1970. – № 3. – S. 29–35.

Bağirov, Musa. Xalq həyatının aynası / M. Bağirov // Azərbaycan gəncləri. – 1970. – 5 may.

Bağirov, N. Yazıçının povestlərində kommunist tərbiyəsi məsələləri / N.Bağirov // Şərq qapısı. – 1970. – 22 mart; Azərbaycan müəllimi. – 1970. – 29 aprel.

- Bajan, M.** Kiyevdən: [təbrik] / M.Bajan // Azərbaycan gəncləri. – 1970. – 5 may.
- Bayramov, Bayram.** Onun yaradıcılıq kəhkəşanı: [“Şamo” romanının geniş şərh] / B. Bayramov // Azərbaycan. – 1970. – № 3. – S. 43–45.
- Bərgüşad, Cəlal.** Qələm bahadırı: [Moskva yaxınlığındakı Doroxova sanatoriyasının kitabxanasında S.Rəhimovun əsərlərinə xüsusi bir rəf ayrılması haqqında] / C. Bərgüşad // Azərbaycan pioneri. – 1970. – 6 may.
- Cavadlı, Cavad.** Milyonların sirdaşı / C. Cavadlı // Azərbaycan müəllimi. – 1970. – 6 may.
- Cəfər, Məmməd.** 40 il sənət yollarında / M. Cəfər // Sovet kəndi. – 1970. – 5 may.
- Cəfər, Məmməd.** Öz səsi, öz sözü / M. Cəfər // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S. 6.
- Cəlilov, S.** Nəsrimizin ağsaqqalı / S.Cəlilov // Tərəqqi. – 1970. – 19 mart.
- Çox sevdiyimiz Süleyman yoldaş!:** [Özbəkistan Yazıçılar İttifaqı İdarə Heyətinin təbriki] // Bakı. – 1970. – 5 may.
- Darbin, Arşavir.** Gül dəstəsi kimi: [müəllifin yazıçı haqqında səmimi ürək sözləri] / A. Darbin // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S.10.
- Əfəndiyev, Əmin.** Onu hamı sevir: [ədibin əsərlərinin nəşri və başqa dillərə tərcüməsi haqqında] / Ə. Əfəndiyev // Bakı. – 1970. – 5 may.
- Sultanlı, Əli.** Torpağın səsi: [“Gənclik” nəşriyyatının 1970-ci ildə çapdan buraxdığı eyniadlı məcmuəyə S.Rəhimovun da “Torpağın səsi” hekayəsinin daxil edilməsi haqqında] / Ə.Sultanlı // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 19 dekabr. – S. 11.
- Əliyev, Gülbala.** Gün o gün olsun ki...: [S.Rəhimov haqqında] / G. Əliyev // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S. 8.
- Əliyev, Q.** Azərbaycan sovet nəsrinin qiymətli nümunəsi / Q.Əliyev // Bolluq uğrunda. – 1970. – 19 fevral.
- Əliyeva, Tamilla.** Nəsrimizin uzaqvuran topu: [S.Rəhimovun “Şamo” romanı haqqında] / T. Əliyeva // Kommunizm yolu. – 1970. – 5 may.
- Əsgərov, Məmmədəli.** Nəsrimizin qartalı / M. Əsgərov // Azərbaycan müəllimi. – 1970. – 5 may.
- Əziz Süleyman Hüseyn oğlu!:** [təbriklər] / Çaykovski, Sirokanski, Krivitski, Xakimov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S. 7.
- Əziz Süleyman Hüseyn oğlu!:** [RSFSR Yazıçılar İttifaqı İdarə Heyətinin təbriki] // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 25 aprel. – S.7; Bakı. – 1970. – 5 may.
- Əziz Süleyman Hüseynoviç:** [SSRİ Yazıçılar İttifaqının təbriki] // Azərbaycan gəncləri. – 1970. – 5 may. – S.3.
- Əziz Süleyman!:** [Qırğızıstan Yazıçılar İttifaqı İdarə Heyətinin təbriki] // Azərbaycan gəncləri. – 1970. – 5 may.
- Fərzəliyev, Yusif.** Qocaman ədib – fəxrimizdir / Y. Fərzəliyev // Bakı. – 1970. – 5 may.

Xalq yazıçısının yubileyi: [anadan olmasının 70 illiyi münasibətilə mayın 6-da Azərbaycan Dövlət Akademik Dram Teatrında keçirilən təntənəli yığıncaq haqqında] // Bakı. – 1970. – 7 may; Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 9 may. – S. 4.

Xəlilov, Əmirxan. Gənclərə tövsiyə: [Süleyman Rəhimovun gənclərə tövsiyələri haqqında] / Ə. Xəlilov // Azərbaycan gəncləri. – 1970. – 5 may.

Xəlilov, Qulu. Böyük sənətkar: [yazıçının yaradıcılığı ilə yanaşı, “Şir və tülkü” adlı nağılı da şərh edilir] / Q.Xəlilov // Pioner. – 1970. – № 3. – S. 15.

Xəlilov, Qulu. Dilin qüdrəti / Q. Xəlilov // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 21 fevral. – S.7. ; Pambıqçı. – 1970. – 5 may.

Xəlilov, Quiu. Ustad sənətkar / Q.Xəlilov // Bakı. – 1970. – 5 may.

İmamverdiyev, Bəşir. “Ata və oğul” povestində gənc nəslin tərbiyəsi / B. İmamverdiyev // Sovet Astarası. – 1970. – 21 mart.

Kedrina, Zoya. Həyat nəhri / Z. Kedrina // Azərbaycan gəncləri. – 1970. – 7, 10 fevral.

Kedrina, Zoya. Yazıçının rəşadəti / Z. Kedrina // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 21 mart. – S. 12.

Qarayev, Zaman. Xalq müəllimi – xalq yazıçısı / Z. Qarayev // Azərbaycan məktəbi. – 1970. – № 3. – S. 25–29.

Qarayev, Zaman. Qaynar qəlbli sənətkar / Z. Qarayev // Kənd həyatı. – 1970. – № 3. – S. 45–47.

Qarayev, Zaman. Satirik qələmlə: [S.Rəhimovun “Qüdrətov”, “Şərbətali” və “Xalauşağı” hekayələri haqqında] / Z. Qarayev // Ədəbiyyat və incəsənət. – 1970. – 24 oktyabr. – S.10.

Quliyev, Kamil. Kəndimizi sevən ədib: [S.Rəhimovun “Ağbulaq dağlarında” romanı haqqında] / K.Quliyev // Sovet kəndi. – 1970. – 5 may. – S. 3.